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有机生命水
水科学之技术前沿

Vital Organic Water
The Cutting Edge Water Technology And Science



The Secret of Health is in the Water We Drink

Among all things that we consume, water is the most essential as it makes up 60% to 70% of our body. 
About 80% of human blood and about 90% of organic cells are also composed of water. Therefore, the 
fact that the water we drink can affect health is undoubted. However, there are many types or different 
qualities of water that are available.  Certain types of water can be harmful to us while some can be 
beneficial to our health, aiding in our body functions.

我们所摄取的饮食当中，水是至为重要，因为身体有60%至70%的构成是水。人体血液中约80%有机细
胞中约90%以上亦是由水组成。
因此，我们饮用的水会影响健康是毋庸置疑的事实。然而，饮用水的种类繁多，性质亦各有不同。长
期饮用会某些水对我们健康有害；反之，饮用一些水则对健康有益的水，能帮助人体发挥功能。

健康的秘诀在于饮水之中
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Ordinary water can easily be ionized and chemically changed by the environment (through 
oxidization, disintegration, rotting, propagation of bacteria and pollution by harmful substances).
Whereas, Korean made       DROPS   is a high-energy bio-revitalize concentrate that contain benefi-
cial properties; infinitesimal trace amount of ferric/ferrous salt with antioxidant effect.  It helps neu-
tralize harmful chemicals inside our body, inhibits the growth of bacteria, prevent cell oxidation by 
neutralizing free radicals; therefore, promoting a better environment for our body cells.       DROPS   
is easy to carry and can add to our drinking water and beverages wherever we go.  Besides, we can 
apply       DROPS   directly on wounds, bath and skin or add into bath water.

Ordinary Water Vs. eDROPS ®

普通水和eDROPS  生命水的区别
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普通水易被周围的环境污染或离子化,继而改变其化学性质(经过氧化、分解、腐烂、细菌繁殖以
及有害物质的污染等)。
相反，韩国生产的       DROPS 中的超微量二价/三价铁盐(ferric/ferrous salt)脂质复合体（
含高阶能量）属性，帮助抑制病原微生物繁殖或中和各种有害物质（重金属离子其它杂质）；帮
助抗氧化, 由此促进人体细胞内环境。  DROPS   便于携带，任何时间都可以加入饮水或饮料中
；此外，还可以直接涂抹于伤口，皮肤，也可滴入盆浴水中。
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Improve Bodily Functions
改善生命体功能

例如血液循环运动，消化和吸收

such as  blood circulation
movement, digestion

and absorption
Natural Growth
预防血斑（血栓开成）

Control calcium density of
intracellular

控制细胞间质的钙密度

净化环境
Purification of The Environment

Improves the quality of bad water
and soil

改善不良水质和土壤

Inhibit Toxic Metal Ions
抑制有害金属离子

Inhibit functions of
toxic ions and
heavy metals

抑制有害功能金属离子 Anti-Oxidation and
delay aging

抗氧化及延缓衰老

Virus and bacteria 
propagation

阻止病毒细菌增殖

Inhibit Pathogenic 
Organisms Proliferation

抑制病原生物扩散

Contain Abundante Oxygen
富含养分

Regeneration Ability

Help restore damaged of 
cells and tissues

帮助恢复细胞损伤和组织

获得再生能力

Benefits
作用

含有最小的水分子簇
contains the smallest clusters of water 
molecules

核磁共振波谱佐证
Nuclear Magnetic Resonance(NMR) 
Spectroscopy Proven 

可以快速穿透细胞从而增进新陈代谢！
It can penetrate into cells easily to aid in 
metabolism!
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     Drops   V.O water contains small water molecule cluster (which allows it to easily enter cells in the 
body to deliver nutrients and to remove waste products of metabolism).

     Drops   V.O水包含较小水分子簇（使其可以容易进入体内细胞运送营养并清除新陈代谢的废物）。

Nuclear Magnetic Resonance (NMR)
(Tap water -123Hz, V.O water – only 53Hz) 

核磁共振波谱（NMR Spectroscopy）
（自来水-123Hz，V.O水–仅53Hz）
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